
 

Protokół Nr 6.2015 

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne, 

 która odbyła się w dniu 29 lipca  2015r. 

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury , Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych. 

 Stan rady - 15 

Obecni radni – 15 

 

Radni Rady Gminy obecni na sesji : 

(zgodnie z listą obecności) 

1. Czmiel Jan 

2. Czykwin Mikołaj 

3. Holonko Mikołaj 

4. Karpiuk Jerzy  

5. Karpiuk Andrzej 

6. Kot Michał  

7. Korch Wieczysław 

8. Kendyś Wiktor 

9. Leoniuk Mikołaj 

10. Misiejuk Włodzimierz  

11. Mikulicz Leon 

12. Oksentiuk Nina 

13. Rybak Mikołaj 

14. Szimoniuk Walentyna  

15. Szymaniuk Irena 

 

Ponadto w sesji udział wzięli : 

1. Leon Małaszewski –  Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne 

2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne 



3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne 

4. Włodzimierz Pietroczuk – Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego  

5. Jan Korcz – Radny Powiatu Hajnowskiego 

6. Jarosław Gierasimiuk -  Radny Powiatu Hajnowskiego 

7.Mikołaj Janowski -  Radny Sejmiku Województwa Podlaskiego  

8. Marek Klimuk – Dzielnicowy KPP w Hajnówce 

 

oraz sołtysi wsi: 

 1. Kiryluk Irena 

 2. Rybak Mikołaj 

 3. Kendyś Wiktor 

 4. Szymaniuk Irena 

1.1. 5. Niczyporuk Maria 

1.2. 6. Leoniuk Mikołaj 

1.3. 7. Mikulicz Leon 

1.4. 8. Daniluk Agnieszka 

1.5. 9.. Boguń Halina 

1.6.  

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12.05 otworzył 6 zwyczajną Sesję 

Rady Gminy. Stwierdził obecność 15 radnych, co umożliwia podejmowanie prawomocnych 

uchwał. Przywitał zaproszonych gości, Wójta Gminy, radnych, sołtysów oraz gości zaproszonych.  

             Listy obecności radnych, sołtysów  i gości zaproszonych  stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 2 

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał proponowany porządek obrad :

  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 



4.  Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami 

5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1)zmian w budżecie gminy na 2015 rok  

 

2) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. 

3)  ustalenie cennika usług komunalnych świadczonych przez Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Dubiczach Cerkiewnych. 

4) udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

  7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

             8.   Sprawy różne. 

             9. Zamknięcie 6 Sesji Rady Gminy 

 

          

 

 Następnie zwrócił się do radnych o zgłoszenie ewentualnych wniosków i propozycji zmian 

lub poprawek do porządku obrad. Po krótkiej dyskusji postanowiono rozszerzyć porządek obrad o 

dwa projekty uchwał w sprawie: 

-  określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

- przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny wraz z udziałem w 

częściach wspólnych budynków i gruntów. 

 Innych zmian nie zgłoszono i porządek obrad został poddany pod głosowanie w brzmieniu:   

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4.  Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami 

5.  Interpelacje i zapytania radnych. 

6.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1)zmian w budżecie gminy na 2015 rok  

 

2) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości. 

 

3)  ustalenie cennika usług komunalnych świadczonych przez Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i 

Rekreacji w Dubiczach Cerkiewnych. 

 

4) udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 



 

5)  określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

                 6) przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej lokal mieszkalny wraz z  

          udziałem w częściach wspólnych budynków i gruntów. 

7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8.   Sprawy różne. 

9. Zamknięcie 6 Sesji Rady Gminy 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów „za”) przyjęła powyższy 

porządek obrad.      

 

 

 

Do punktu 3 

            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na 

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub 

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty. 

Do punktu 4 

Wójt Gminy Pan Leon Małaszewski poinformował radnych o zrealizowanych wnioskach z 

poprzedniej Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne. Wszystkie wnioski radnych dotyczące poprawy 

stanu technicznego i utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne zostały 

wysłane do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce. 

Pan Leon Małaszewski dodał, iż nie wszystkie wnioski zgłoszone  na poprzedniej sesji zostały  już 

zrealizowane ze względu na brak pracowników interwencyjnych, ale  gmina stara się je realizować  

na miarę swoich  możliwości i w najbliższym okresie zostaną w pełni zrealizowane .  

 

Do punktu 5 

 

1. Pan Wiktor Kendyś radny wsi Górny Gród – złożył wniosek o naprawę drogi Górny Gród – 

Nikiforowszczyzna” 

2. Pan Korch  Wieczysław  radny wsi Witowo – zapytał czy na terenie Gminy Dubicze 

Cerkiewne są dwie kategorie dróg powiatowych. Z jego obserwacji wynika ,że inaczej 

traktowana jest część drogi powiatowej Witowo-Długi Bród, która jest wyasfaltowana gdyż 

jest wykaszana i czyszczona, a inaczej część  żwirowa, która  nie jest wykaszana i  

wyrównywana. 



3. Pan Kot Michał radny wsi Istok złożył w nioski w sprawie:  

- naprawy ulicy we wsi Istok 

-  wyznaczenia nowej drogi dojazdowej we wsi Istok w miejscu gdzie została sprzedana działka 

gminna. 

- naprawy drogi dojazdowej do pól Jagodniki – Istok 

- wyznaczenia drogi zagumiennej. 

4. Pan Czykwin Mikołaj radny wsi Dubicze Cerkiewne złożył wniosek o naprawę drogi nad 

zalewem „Bachmaty” 

5. Pan Karpiuk Andrzej radny wsi Długi Bród poprosił o przyśpieszenie prac przy ścinaniu 

topoli przy drodze powiatowej Witowo – Długi Bród 

6. Pan Kendyś Wiktor radny wsi Starzyna ponowił wniosek o zmianę nazwy miejscowości z 

Krągłego na Krugłe. 

 

    Następnie głos zabrał Pan Mikołaj Janowski Rady Sejmiku Województwa Podlaskiego,który   

zwrócił uwagę na problem utrzymania dróg i podał przykład  jednej z gmin która podpisała 

porozumienie z powiatem o utrzymaniu dróg powiatowych na terenie swojej gminy. 

Następnie przedstawił nowe  programy realizowane w ARiMR tj. wsparcie finansowe młodych 

rolników, wsparcie mikroprzedsiębiorstw, a także modernizacja gospodarstw rolnych i 

różnicowanie w kierunku działalności nierolniczej oraz zaprosił do składania wniosków. Radny 

zwrócił też uwagę na krótkie terminy  tj. do końca września 2015 roku. 

Następnie Pan Wiktor Kendyś zapytał dlaczego nie są wydzierżawiane grunty tzw. agencyjne dla 

mieszkańców naszej gminy. 

Pan Mikołaj Janowski stwierdził ,że Agencja Nieruchomości Rolnych chętniej sprzedaje grunta niż 

wydzierżawia. 

 

Do punktu 6.  

do ppkt 1. 

Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2015 rok przedstawiła Pani Anna Kulik. 

Następnie Przewodniczący  Rady poddał ja pod głosowanie  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 



Uchwała nr 6.41.2015 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne  

z dnia 29 lipca  2015 roku 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok 

 

do ppkt. 2 

 

Projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości odczytał Przewodniczący Rady i poddał ją 

pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Uchwała nr 6.42.2015 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne  

z dnia 29 lipca  2015 roku 

 

w sprawie  wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości 

 

do ppkt. 3 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenie cennika usług komunalnych świadczonych przez Gminny 

Ośrodek Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach Cerkiewnych przedstawił Przewodniczący Rady i 

poddał ją pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, 

wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Uchwała nr 6.43.2015 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne  

     z dnia 29 lipca  2015 roku 

w sprawie ustalenie cennika usług komunalnych świadczonych przez Gminny Ośrodek  



  Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach Cerkiewnych 

 

do ppkt.4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  przedstawił Przewodniczący Rady 

i poddał pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Uchwała nr 6.44.2015 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne  

     z dnia 29 lipca  2015 roku 

 

 w sprawie udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Do ppkt.5 

Projekt uchwały w sprawie  określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odczytał  Przewodniczący Rady i poddał  pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę: 

 

Uchwała nr 6.45.2015 

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne  

     z dnia 29 lipca  2015 roku 

w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Do ppkt.6 



Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości stanowiącej lokal 

mieszkalny wraz z udziałem w częściach wspólnych budynków i gruntów odczytał Przewodniczący 

Rady. 

Następnie o głos poprosił sekretarz gminy Mikołaj Ławrynowicz, który  wyjaśnił że przedstawiona  

uchwała nie powinna być podjęta, gdyż taka sama została już podjęta przez Rade Gminy. 

 Przewodniczący Rady  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

 Za podjęciem uchwały głosowało 0 radnych, przeciw-15, wstrzymało się -0. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, ze Rada Gminy jednogłośnie odrzuciła projekt uchwały. 

 

 

Do punktu 7 

 

Pan Leon Małaszewski Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne udzielił odpowiedzi na wnioski i 

interpelacje zgłoszone przez radnych, deklarując  że wnioski związane z naprawą dróg gminnych 

zostaną zrealizowane w ramach  własnych możliwości. Jeżeli chodzi o wyznaczanie drogi przez 

geodetów ten wniosek zostanie zrealizowany w miarę posiadanych środków finansowych. 

Następnie poinformował że zostanie wysłane pismo od Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce w 

sprawie usunięcia wyschniętych topoli na drodze powiatowej. 

Wójt Gminy zwrócił uwagę radnym ,że we wszystkich wsiach przekroczone zostały środki należne 

sołectwom z tzw. funduszu sołeckiego. 

Udzielone odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostały przyjęte.  

 

Do punktu 7 

 

Głos zabrał  radny powiatu hajnowskiego Pan Jan Korcz, który poinformował, że wcześniej 

złożony wniosek  dotyczący akacji jest w trakcie realizacji. Akacje zostały  sprzedane, a  ich  

wycięcie  zaplanowane jest do końca 2015 roku. 

Następnie głos zabrał Pan Włodzimierz Pietroczuk radny sejmiku województwa podlaskiego, który  

omówił Program Rozwoju Regionu  Puszczy Białowieskiej, który nastawiony jest na rozwój gmin z 

terenu Puszczy Białowieskiej .Program ten ma stanowić impuls dla rozwoju tego terenu w 

przyszłości. W programie  zakładany jest  rozwój turystyki, centrów turystyczno – edukacyjno-

promocyjnych.. Program zakłada realizowanie zadań na rzecz ochrony przyrody i społeczeństwa 



lokalnego, które mają wpłynąć na tworzenie nowych miejsc pracy i rozwój gospodarki na tym 

terenie. 

Jeżeli chodzi o drogi to remontowane będą drogi o największym nasileniu ruchu. 

Radny sejmiku zwrócił tez uwagę na zbliżające się wybory parlamentarne. Stwierdził ,że kampania 

wyborcza wiąże się bezpośrednio  z coraz większą liczbą obietnic składanych przez lokalnych 

polityków.. Jednakże  proponuje on  przy tej okazji rozliczyć jak zrealizowali oni dotychczasowe 

obietnice wyborcze. 

Głos zabrał radny  Korch  Wieczysław  który zapytał dlaczego cena drewna na terenie naszego 

nadleśnictwa jest tak wysoka. 

Pan Przewodniczący poinformował, że cena  sprzedawanego  drewna nie może być niższa niż 

najniższa cena wynikająca z przetargu.  

Następnie o głos poprosiła Pani sołtys wsi Dubicze Cerkiewne Irena Kiryluk, która zwróciła  uwagę 

na rosnące choinki na  ulicy Parkowej w Dubiczach Cerkiewnych, które zagrażają bezpieczeństwu 

ruchu drogowego. 

 

Do punktu 11 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

radnym i osobom zaproszonym za udział w sesji i o godzinie 13:40  zamknął 6 Sesję Rady Gminy. 

 

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Jerzy Karpiuk  

 

 

  

 


